
 

                 RBL is een samenwerking van de gemeenten Houten, Nieuwegein, Lopik, IJsselstein en Vijfheerenlanden 

Verslag digitale overlegtafel Wmo  
 
Datum:  24-05-2022 
Tijd: 12:30  – 13.30  
Locatie: Online via MS Teams  
 

Aanwezig 52 personen 

 
1. Opening 
 
Eric van Eijk, teammanager van RBL, heet iedereen welkom. Eric is vandaag de voorzitter en 
opent de vergadering. Hij legt uit dat we gewend zijn om 2 keer per jaar een overlegtafel te doen. 
Deze keer hebben we een korte agenda, maar we vinden het toch goed om digitaal bij elkaar te 
komen.  
 
Eric van Eijk geeft aan dat we midden in de aanbesteding Wmo individuele begeleiding zitten. We 
gaan het tijdens de overlegtafel daarom niet hebben over de inkoop en er worden ook geen vragen 
hierover beantwoord. Eric verwijst naar de website en het bekende mailadres, 
lizette.de.corte@regiolekstroom.nl ,waar vragen over de inkoop kunnen worden gesteld. Bij dit 
overleg gaan we dus niet in op de inkoop. Het gaat over het huidige contract. 
 
 

2. Mededelingen 
 
Er zijn geen mededelingen. 
 
 

3. Verlenging deelovereenkomst huidig contract Wmo BG productgroepen 
Dagbesteding (OMD) & Kortdurend Verblijf 

 

Eric van Eijk geeft aan dat het net als vorig jaar nodig is om deze producten te verlengen. 
Nieuwegein heeft een andere vorm, de recreatieve dagbesteding, en de andere 4 gemeenten 
willen zich oriënteren welke vorm het meest passend is. De consequentie hiervan is dat een 
eventuele nieuwe aanbesteding nu nog niet helder is. 
Eric geeft aan dat het gebruikelijk is dat we in dit overleg toetsen of u akkoord gaat dat we deze 2 
producten verlengen via een addendum. Dit addendum gaan we voorbereiden en stellen we in het 
najaar met elkaar vast. Eric vraagt of er hierover vragen of opmerkingen zijn. 
 
Ilonja Horvers (Uitwerking) vraagt op welke termijn de inkoop voor deze producen plaatsvindt. 
 
Hans Conde y Nieto, contractmanager bij RBL, reageert dat er eerst een vooronderzoek moet 
plaatsvinden wat de gemeenten willen gaan doen. Willen ze bijvoorbeeld het pad van Nieuwegein 
volgen of iets anders. Na dit vooronderzoek weten we wat de gemeente willen en dan pas kan er 
een aanbesteding worden gedaan. We willen dit secuur doen en met de aanbieders van 
dagbesteding in overleg treden. Het addendum willen we daarom ruim verlengen met 12 
maanden. Als we eerder kunnen dan doen we dat. 
 
Tjitske Tabak (Reinaerde) vraagt of het om 2 verschillende addenda gaat. 
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Eric van Eijk antwoordt dat het om 1 addendum gaat waarin de verlenging van beide producten 
wordt omschreven. 
 
Tjitske Tabak (Reinaerde) vraagt of je dan kan inschrijven op een van de twee producten. 
 
Hans Conde y Nieto reageert dat er vanuit het huidige contract dagbesteding en kort verblijf wordt 
verlengd. Het maakt daarbij niet uit of je voor beide wel of niet gecontracteerd bent. 
 
Eric van Eijk vraagt of het akkoord is om op deze manier een addendum voor te bereiden voor 
deze producten. In dit addendum worden de tarieven vastgesteld conform de vaste werkwijze1. 
De procedure is dat jullie begin najaar het voorstel toegestuurd krijgen en in de najaarsoverlegtafel 
wordt het addendum besproken. 
 
Niemand maakt bezwaar. 
 
 

4. Rondvraag  
 
Eric van Eijk vraagt of iemand vragen heeft. 
 
Ilonja Horvers (Uitwerking) vraagt hoe en wanneer de aanbieders voor de OMD worden betrokken.  
 
Hans Conde y Nieto geeft aan dat gecontracteerde partijen erbij worden betrokken. Eerst is de 
verlenging van het addendum nodig en daarna willen we per gemeente kijken wat het aanbod 
wordt. 
 
Harmen Mook (Philadelphia) geeft aan dat hij vanuit zijn teams hoort dat zij veel moeite hebben 
met het vinden van de juiste contactpersonen bij de sociaal teams. Er zijn onder andere veel 
personeelswisselingen. Ze zijn dan ook zoekende hoe we elkaar beter kunnen vinden en elkaar 
beter kunnen aanvullen. 
 
Hans Conde y Nieto reageert dat er vanmorgen tijdens het ambtelijk overleg met de 5 gemeenten 
is afgesproken dat er op korte termijn een zorgmarkt gaat komen, waar aanbieders en sociaal 
teams met elkaar in contact komen en het geboden aanbod kan worden toegelicht door de 
zorgaanbieders. Het punt van zorg van Harmen is helder en het wordt opgepakt.  
 
Christoph Marthaler (AIIDB) vraagt of de zorgmarkt alleen voor individuele begeleiding is. 
 
Hans Conde y Nieto reageert dat de zorgmarkt feitelijk voor individuele begeleiding is. We willen 
de contacten vanuit de sociaal teams richting zorgaanbieders en andersom verstevigen. 
De zorgmarkt vindt waarschijnlijk na de zomer plaats. 

 
1 In 2019 is aan de 3e overlegtafel van 19 november overeengekomen vanaf 2021 de NZA-werkwijze op basis van de 

Ova index te hanteren. Dit conform de indexeringsprincipes zoals gepubliceerd door de NZA. De tarieven voor jaar t zijn 
gebaseerd op het door de Minister van VWS voor dat jaar aangegeven indexatiepercentage Overheidsbijdrage in de 
arbeidskostenontwikkeling (Ova). Deze aanpassing bestaat uit:  

o Een structurele doorwerking in jaar t van de uit het definitieve Ova-indexcijfer blijkende verschil tussen de voor- 
en eindcalculatie van jaar t-1;  

o Een 100% voorcalculatie van het voorlopige Ova-indexcijfer voor het jaar t; 

o De voor- en eindcalculatie van het Ministerie van VWS worden door de NZA in de beleidsregelwaarden 
verwerkt als voorlopige respectievelijk definitieve index.  
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Dorathé van Doorn (Wederkeer) geeft aan dat de zorgmarkt ook fijn is voor dagbesteding. Daar 
geldt ook dat het goed is om de banden aan te trekken voor dagbesteding. 
 
Hans Conde y Nieto reageert dat hij dit een logische tip vindt en hij neemt het mee.  
 

5.  Sluiting 
 
Eric van Eijk bedankt iedereen. Wij kunnen verder en het addendum wordt na de zomer naar u 
toegestuurd. 

 
Opmerkingen uit de chat:   
 
Menno van Piggelen, ‘De moeite waard om een dergelijke markt juist ook voor dagbesteding en 
Arbeidsmatige activering te overwegen!’ 
 
Ellen Raaijmakers (Stichting OOK Begeleiding), ‘Heel fijn die zorgmarkt, werkt fantastisch voor de 
contacten.’ 
 

 

 


